
        Protokół nr XXII/2016 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 27 października 2016 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Zawidowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski o godzinie 17.00 przywitał radnych oraz 
gości. Oświadczył, że ustawowy skład Rady Miejskiej w Zawidowie wynosi 15 radnych,  
a zgodnie z listą obecności na sali obecnych jest 14 radnych. Stwierdził prawomocność obrad 
i otworzył XXII Sesję Rady Miejskiej w Zawidowie.  
- radny Roman Rusin,  
- radny Damian Ryż. 
 
 
Propozycję porządku obrad radni otrzymali na piśmie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przypomniał, iż porządek dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 
 
 

1. Przyjęcie protokołów z obrad XX sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
1 września 2016r., oraz XXI sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 13 października 
2016 r.  

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
4. Informacja nt. warunków świadczenia usług medycznych w Ośrodku Zdrowia  

w Zawidowie. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2016, 
b)  powierzenia uprawnień Burmistrzowi Miasta Zawidowa,  
c) zmiany uchwały w sprawie określenia zasad sprzedaży komunalnych lokali 

mieszkalnych,  
d) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości.  

      6. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
      7. Sprawy różne. 
 
 
 
Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski zwrócił się  
z zapytaniem, czy radni bądź Burmistrz wnoszą o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 
porządku obrad. 
Wniosków nie złożono.  
 

1. Przyjęcie protokołów z obrad XX sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
1 września 2016r., oraz XXI sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 13 
października 2016 r.  

 
 



Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o wnoszenie uwag do protokołu z obrad XX sesji 
Rady Miejskiej z dnia 1 września 2016 r., oraz protokołu z obrad XXI sesji Rady Miejskiej z 
dnia 13 października 2016 r.  
 
Wobec braku uwag do protokołu Przewodniczący A. Pilarski poddał pod głosowanie projekt 
protokołu z obrad XX z sesji Rady Miejskiej z dnia 1 września 2016 r., oraz protokołu z obrad 
XXI sesji Rady Miejskiej z dnia 13 października 2016 r.  
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/ za-14, przeciw-0, 
wstrzymujących się- 0, przyjęła ww. protokół 
 
 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż dyżury są przez niego pełnione w pierwszą  
i ostatnia środę miesiąca, pozostałe dyżury pełni Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta 
Sontowska.   
Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał pisma, które wpłynęły do Biura Rady Miejskiej, a 
mianowicie:  
- Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych złożonych Burmistrzowi Miasta 
Zawidowa dotyczących roku 2015,  
- Informacja dotycząca jednostki wyznaczonej na terenie miasta Zawidowa do wykonywania 
prac dla osób skazanych, czyli Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Zawidowie.  
 
 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
 

1. 15 września – konwent Wójtów, Burmistrzów regionu jeleniogórskiego – spotkanie z 
Kuratorem Oświaty. Przybliżenie zamiarów zmian zasad funkcjonowania kuratoriów, 
powrót do wizytacji, kontrola godzin pracy, arkusze zatwierdzane przez kuratorium, 
dyrektor wybierany przez kuratorium i związki, likwidacja nadgodzin po to by 
utrzymać zatrudnienie. Spotkanie z przedstawicielem Izby Celnej- walka z 
automatami, idące zmiany i sposób podejścia organów państwa szansą na zmianę. 

2. 21 września - Spotkanie Lokalnej Grupy Działania Partnerstwo Izerskie – 
przygotowanie do naborów wniosków w ramach LGD. Wniosek z naszej gminy 
dotyczyć będzie rozwoju turystyki i rekreacji, tak by wskaźniki działań założone przez 
LGD mogły być wykonane. 

3.  21 września – spotkanie  w ośrodku kultury z przedstawicielem firmy 
przygotowującej wnioski do programu RPO Dolnyśląsk. Wniosek miał w założeniu 
obejmować rewitalizację i termomodernizację obiektów użyteczności publicznej i 
wspólnot.  

4. 29 września wraz z pracownikami urzędu braliśmy udział w akcji „Polska czyta 
dzieciom”.  

5. 5 września spotkaliśmy się z przedstawicielem firmy brokerskiej , która przygotowała 
i przeprowadziła postępowanie w zakresie ubezpieczenia mienia gminy. Wczoraj 
przedstawione zostały umowy na ubezpieczenie przez PZU, zakres i cena zbliżone do 
roku poprzedniego. 



6. 6 października brałem udział w konferencji na temat gospodarki odpadami w rejonie 
obsługiwanym przez ZGiUK Lubań. Najważniejsza informacja , przygotowywane 
zmiany w zakresie ustawy o utrzymaniu czystości w gminach wymuszą 
prawdopodobnie na nas zmianę systemu na taki który umożliwi segregację odpadów u 
źródła, czyli różnokolorowe pojemniki przy każdej posesji. 

7. 10 października spotkałem się z Panią Dyrektor Szkoły w sprawie udostępniania Sali 
sportowej. Początek dyskusji , kolejny już etap dzisiejsza uchwała, która umożliwi 
wydanie zarządzenia określającego zasady. 

8. 12 października – Dolnośląski Kongres Samorządowy we Wrocławiu. Panel z 
udziałem Pani Minister Oświaty. Dyskusja pomiędzy samorządowcami a Panią 
minister na temat obaw i zagrożeń oraz zapewnienia że nikt nie straci pracy, a gminy 
dostają pieniądze z podatków więc mogą dołożyć do szkół. 

9. 16 października – na zaproszenie zarządu klubu sportowego Piast brałem udział w 
imprezie zorganizowanej w ramach obchodów 70-lecia klubu. 

10. 17 października spotkanie w Starostwie Powiatowym Lubań w temacie realizacji 
wspólnego z innymi gminami projektu budowy i oznaczenia tras rowerowych na 
Pogórzu Izerskim. Projekt wygląda na trudny do zrealizowania, teoria bardzo dobra i 
wysoko oceniona przez sekretariat programu, poważne problemy z dostarczeniem 
odpowiednich dokumentów przez gminy.  

11. 20 października miało miejsce przekazanie obowiązków Komendantowi Policji 
Powiatowej w Zgorzelcu Panu Janowi Doroszczakowi. 

12. 26 październik podpisaliśmy umowę na wykonanie projektu zagospodarowania parku 
miejskiego w Zawidowie. Wstępne założenia ścieżka dookoła z asfaltu, usunięcie 
sceny, plac pod sceną z asfaltu, elementy skate-parku, oświetlenie, alejki wewnątrz z 
mączki granitowej. 

 
4. Informacja nt. warunków świadczenia usług medycznych w Ośrodku Zdrowia  

w Zawidowie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przekazał, iż temat został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:  
a) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2016, 

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Drabko zadał pytanie, jakie jest zadłużenie 
gminy.  
Skarbnik Kazimiera Bilmon odpowiedziała, iż 2.300.000,00 zł.  
Skarbnik Miasta K. Bilmon dodała, od momentu, kiedy został przygotowany projekt uchwały 
zmienił się stan budżetu ze względu na otrzymanie decyzji. Stan budżetu na dzień dzisiejszy 
wynosi po stronie dochodów 15.577.773,93 zł, a po stronie wydatków 15.361.480,93 zł.  
 
 



Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XXII/112/2016 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 27 października 2016 r.  
w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2016. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXII/112/2016, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

b) powierzenia uprawnień Burmistrzowi Miasta Zawidowa, 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
 
Wiceprzewodniczący Rady G. Drabko zadał pytanie, jakie będą stawki za korzystanie z Sali 
gimnastycznej i kto może liczyć na zwolnienie z opłat.  
 Burmistrz Miasta Robert Łężny oznajmił, iż dla grup, które realizują zadania zlecone gminy 
wyłonionych na podstawie konkursów będzie obowiązywała bonifikata w wysokości 95% 
oraz dla nauczycieli z grupą dzieci szkolnych.  
Wiceprzewodniczący G. Drabko zadał pytanie, czy nauczyciel udzielający korepetycji będzie 
mógł korzystać z sali lekcyjnej na ten cel.  
Burmistrz R. Łężny oznajmił, iż udzielanie korepetycji jest prowadzeniem działalności 
gospodarczej. Natomiast prowadzenie zajęć nieodpłatnych przez nauczyciela są zajęciami 
szkolnymi. 
Wiceprzewodniczący Rady G. Drabko zadał pytanie, czy grupa harcerstwa będzie mogła 
spotkać się z szkole i poprowadzić tam zajęcia.  
Burmistrz Miasta R. Łężny oznajmił, iż zapłaci 25 zł za wynajem części sali.  
Burmistrz Miasta  R. Łężny dodał, iż drużyna harcerska otrzymała pomieszczenie w Ośrodku 
Kultury na swoje potrzeby oraz prowadzenie zajęć i wszelka pomoc została im udzielona i 
będzie udzielana w dalszym ciągu. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 



Uchwała nr XXII/113/2016 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 27 października 2016 r.  
w sprawie: powierzenia uprawnień Burmistrzowi Miasta Zawidowa. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-1, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXII/113/2016, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

c) zmiany uchwały w sprawie określenia zasad sprzedaży komunalnych lokali 
mieszkalnych,  

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XXII/114/2016 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 27 października 2016 r.  
w sprawie: zmiany uchwały w sprawie określenia zasad sprzedaży komunalnych lokali 
mieszkalnych. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXII/114/2016, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
 

d) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 



Uchwała nr XXII/115/2016 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 27 października 2016 r.  
w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości.  
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXII/115/2016, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
 
      6. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
 
Radna Teresa Brud zadała pytanie, kiedy rozpoczną się prace remontowe w Urzędzie Miasta.  
Burmistrz Miasta R. Łężny oznajmił, iż jeśli uda się w bieżącym roku wykonać projekt 
elektryki, to kolejnym etapem będzie wykonanie kosztorysu i rozpoczęcie wymiany elektryki 
w pierwszej kolejności.  
Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Sontowska zadała pytanie, czy można zainterweniować 
w sprawie brudu i nieporządku, który bez przerwy panuje na terenie sklepu „Eko”.  
Sekretarz Miasta Marcin Rogacki oznajmił, iż pisma w tym temacie zostały kierowany 
wielokrotnie, lecz jak widać bez skutku.  
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski zadał pytanie, kto wykonuje dokumentację na 
park miejski.  
Burmistrz R. Łężny odpowiedział, iż wykonaniem zajmie się firma „ATA” z Lubania.  
 
      7. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż sprawy różne były omawiane na bieżąco. 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski o godzinie 
18.30 zamknął sesję. 
 
 
 
          Protokołowała:                                                                         Przewodniczył: 
 
       Izabela Matuszczyk         Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                            
                                                                                                               Andrzej Pilarski 


